
RAPORTTI ALUEEN / LOHKON / TOIMIKUNNAN / TYÖRYHMÄN 
TOIMINNASTA EDELLISEN HALLITUKSEN KOKOUKSEN JÄLKEEN 
 

Alueen / Lohkon / Toimikunnan  / Työryhmän nimi 
 
LCIF 

Raportin laati (nimi + pvm) 
 
Toivo Lehtinen               3.2.2023 

Ohje raportista ja sen lähettämisestä 
Raportin pituus saa olla enintään yksi sivu. 
Lähetettävä sähköpostina piirisihteerille kokouskutsussa mainittuun pvm. mennessä.   

Mikä on alueen/lohkon/toimikunnan / työryhmän tilanne (edellisen hallituksen kokouksen jälkeen) ja 
lähiajan tavoitteet?  
 
Tiedotus: 

- Kuukausikohtaiset LCIF kirjeet yhdessä DG:n kanssa  
lähetetty klubijakelulla (pres.+siht.+rh + klubin LCIF koordinaattori). 

Alueforumit: 
- Olen osallistunut syksyn alueforumeihin: teemat leijonatoiminta ja LCIF, jatko vk 8 

 
Apu LCIF asioissa 

- Olen auttanut tarvittaessa ja pyydettäessä esim. MJF ja LCIF maksujen suorituksessa. 
Ukrainan apu 

- Aggregaattikeräykseen Ukrainaan on osallistunut 32 klubia 52:stä. Keräys päättyi 31.12.2022. 
- LCIF:n kautta on annettu avustuksia 68 kpl yhteensä yli 2,8 milj. UDD. Näistä Suomeen on tullut 13 

avustusta, joiden yhteismäärä on 205.000 USD. 
 
MJF juhla 

- La 4.maaliskuuta 2023 on Muuramen Riihivuoressa Lions -juhla  jossa lyödään uudet 
lions -ritarit ja Melvin Jones jäsenet. Mikko Kauranen on lähettänyt kutsut klubeille. 

Mitä asioita alue/lohko/toimikunta / työryhmä esittää hallituksen päätettäväksi? 
 

1) Kevään Eurooppalainen LCIF päivä. Viime vuonna oli 21.5.2022 LCIF päivä jonka keräyskohteena 
oli Ukraina ja tuhkarokko. Toivon piirin suosittelevan klubeille osallistumista myös tänä vuonna. 
Päivä lisää leijonien näkyvyyttä koko Euroopassa. 
 

2) Kahden edellisen vuoden LCIF toiminnasta piirimme on saanut DCG apurahaa käytettäväksi piirin 
kehittämiseen. Pyytäisin miettimään kohteita – raha on jo ansaittu - tosin käyttöaikaa on jäljellä. 

 

Mahdollista muuta huomioitavaa. 
 

1) Joissakin piirissä on pitkään ollut käytäntö kerätä piirille esim. 10 euroa/jäsen. Siitä puolet menee 
klubin nimissä LCIF:lle ja toinen puoli piirin nuorisoleirin kuluihin. 

             Suomen Lions -liitolla on myös oma katastrofitili, jonka saldo on nyt aika pieni. 
             Ehdotan, että piirihallitus miettii tapoja avustusten kartuttamiseen. 
 

2) Ensi vuoden toimintakalenteriin ehdotan otettavan vuosittainen lions -juhla.  
Siinä lyödään ritarit ja annetaan MJF jäsenyydet sekä juhlitaan palvelua. 

 

 


